

## Brief profile of K.K. Raman

<p>K.K. Raman, Managing Partner. CPR 550707743 Aged 62. Holding M.Com. F.C.A., FCMA (Ind)., ACMA(UK) and CIA(USA) qualifications. Specialist Financial and Management Consultant, Forensic Investigation and Internal Audits for several Government and private sector Corporate Groups in the Kingdom of Bahrain since 1987, (30 years in Bahrain).</p>	<p>ك ك رمان، الشريك الإداري، الرقم الشخصي 550707743 : 62، حاصل على المؤهلات التالية: ماجستير التجارة، عضو زميل ومحاسب زميل معتمد (الهند) المجمع الدولي العربي للمحاسبين القانونيين ( ) و شهادة المراجع الداخلي المعتمد (الولايات المتحدة الأمريكية) والأخصائي المالي واستشاري الإدارة في العديد من مجموعات الشركات الحكومية والقطاع الخاص في مملكة البحرين منذ 1987 (30 عام في البحرين).</p>
<p>Worked in India from 1980 to 1986 with various companies in Mumbai and came to Bahrain in 1987. Worked with Aluminum Bahrain (ALBA), Bahrain for 11 years as Manager in finance, project finance, Internal Audit and accounts departments and saved over BD One million through internal audits and Reviews.</p>	<p>عمل في الهند منذ 1980 1987 في مومباي وأتى إلى البحرين في عام 1987 شركات الصناعة في البحرين لمدة 11 عام كمدير للشؤون المالية وتمويل المشروعات ودائرة التدقيق الداخلي والحسابات وحفظ أكثر من مليون دينار بحريني من خلال عمليات التدقيق والمراجعة الداخلية.</p>
<p>Resigned the job with ALBA and started Shaji &amp; Raman, Public Accountants Firm in 1998, and then brought PKF International Audit Firm to Bahrain and merged Shaji &amp; Raman with PKF in 2000.</p>	<p>استقال من منصبه في شركة ألبا و بدأ عمله في شركة شاجي و رمان للمحاسبين العموميين في عام 1998 PKF الدولية للمراجعة إلى البحرين ودمجها مع شركة شاجي .</p>
<p>Formed association for Indian Chartered Accountants under Bahrain Accountants Association and was the founder Chairman of BCICAI for two years. Conducted many seminars for accounting and auditing professionals.</p>	<p>مؤسس جمعية للمحاسبين القانونيين الهنديين تحت إشراف جمعية المحاسبين البحرينيين ومؤسس مجلس إدارة فصل معهد المحاسبين المعتمدين في البحرين لمدة عامين وعقد العديد من الندوات للمحاسبين المحترفين.</p>
<p>Resigned PKF in 2002 and started Corporate Consultancy Services (CCS), professional firm concentrating on Management Consultancy practice. The area of competency includes Business Development Studies including Project Financial Feasibility Studies for major real estate projects industrial, retail and joint venture projects, Internal Control Reviews, Special Investigation Reviews, Strategic Planning Consulting, Due Diligence Reviews, Profit Improvement Studies, Turn Around, Merger &amp; Acquisition Consulting.</p>	<p>PKF 2002 الاستشارية للشركات ومقاولات الشركات المهنية التي تركز على الممارسة الاستشارية الإدارية، كما يشمل مجال الكفاءة دراسات تطوير الأعمال بما في ذلك دراسات الجدوى المالية للمشروعات العقارية الكبرى والمشروعات الصناعية والتجزئة والمشروعات مشتركة وموجز الرقابة الداخلية والاستشارات بشأن التخطيط الاستراتيجي ومراجعات العناية الواجبة ودراسات تحسين الربح والتحقيقات الخاصة والدوران الاستشارات والتدريب الإداري وتكوين شركة جديدة.</p>

## Brief profile of K.K. Raman

<b>Brought back through auditing skills Millions of Dinars to Government and Other corporate companies which the money gone into drain.</b>	استرد من خلال مهارات التدقيق ملايين الدنانير للحكومة والشركات الأخرى قد ذهبت أموالها هباء.
<b>Brought Foreign Inward Investment over BD 25 million from India by State Bank of India First Commercial Bank, Bank of Baroda and Canara Bank, Whole Sale Bank branches. Conducted Market and Financial Feasibility Studies for various major groups such as EK Kanoo, YK Almoayyed, AMJ Projects and others. Brought Industrial Investment from India over BD 1.5 million including Readymade Garment Industry on 100% Indian owned basis from Chennai.</b>	ت خارجية مستمرة بأكثر من 25 مليون دينار بحريني من الهند بواسطة ستيت بنك أوف انديا أول عقد دراسات سوقية ومالية إبراهيم خليل كانو، يوسف خليل المؤيد، مشاريع AMJ وآخرين. ي من الهند بأكثر من 1.5 مليون د. . شامال صناعة الملابس الجاهزة كشركة مملوكة هندية 100% من تشيناي.
<b>Trained many Bahraini Nationals who are now occupying very high position in Major organizations in Bahrain.</b>	تدريب العديد من المواطنين البحرينيين الذين يشغلون حالياً مناصب عليا في المنظمات الرئيسية في البحرين.
<b>Conducted Executive Management Training Programme to Executives of Major Corporate Groups by bringing experts from India.</b>	تنفيذ برنامج تدريب الإدارة التنفيذية الكبرى بجلب خبراء من الهند.
<b>Mrs. Gayathri Devi K.K. Raman is a partner of CCS and their first daughter is a M.D in Radiology, working with a leading hospital in Chennai and their second daughter is working as a Manager with a Big Four audit firm in U.A.E.</b>	السيدة/ جاياثريديفيك. . رaman هي شريك لـ CCS وابنتهم الأولى هي طبيبة في طب الأشعة، تعمل مع مستشفى راند في تشيناي وابنتهم الثانية تعمل كمدير في إحدى شركات التدقيق الكبرى في الإمارات العربية المتحدة.